



**Welcome to the Maryland Gospel Church
online worship**

歡迎光臨馬利蘭福音教會

網上敬拜聚會

Worship Service starts at 10 am EDT Sundays

敬拜聚會時間：

每主日美東時間早上十時正

Zoom meeting ID : 283-390-5153

Password 密碼 : 392766





本主日信息：

真 虔 誠

雅各書 1:21-27

講道：何曉彤 牧師

翻譯：伍 沛 長老

This Sunday's Message:

True Worship

James 1:21-27

Preacher: Pastor Tom He

Interpreter: Elder Tony Ng

崇 拜 程 序

主曆2021年1月3日

領會主席: 王衛峰弟兄

宣召禱告

主 席

敬拜讚美詩

王衛峰弟兄

牧 禱

牧 長

信 息

真 虔 誠

何曉彤牧師

經 文

雅各書 1:21-27

翻譯: 伍沛長老

回應詩歌

會 眾

聖 餐

牧 長

三一頌

會 眾

祝 福

牧 長

迎賓、報告

主 席

奉 獻

會 眾

Order of Worship

January 3, 2021

Moderator: Wayne Wang/ Brother

Call to Worship

Moderator

Worship Songs

Brother Wayne Wang

Pastoral Prayer

Pastor/Elder

Message

True Worship

Pastor Tom He

Scripture

James 1:21-27

Interpreter: Elder Tony Ng

Response Song

Congregation

Communion

Pastor/Elder

Doxology

Congregation

Benediction

Pastor/Elder

Announcements

Moderator

Offering

Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是：希伯來書6:19 “我們有這指望，如同靈魂的錨，又堅固又牢靠，且通入幔內。”

Last week's Bible memory verse was Hebrews 6:19 "We have this hope as an anchor for the soul, firm and secure. It enters the inner sanctuary behind the curtain."

- 本週背誦經文是：希伯來書6:20 “作先鋒的耶穌，既照著麥基洗德的等次成了永遠的大祭司，就為我們進入幔內。”

This week's Bible memory verse is Hebrews 6:20 "where our forerunner, Jesus, has entered on our behalf. He has become a high priest forever, in the order of Melchizedek."

代禱事項 Prayer Items 1-3-2021

1. 請繼續為美國代禱。願神憐憫，在這個不確定的過渡期，保守社會的平安。

Please continue to pray for the US. May God have mercy and keep the society in peace during this time of uncertain transition.

2. 為12月26日的佈道會蒙神賜福而感恩。願主繼續帶領在佈道會之中和之後信主的弟兄姐妹們。

We give thanks to the Lord for the blessings of the evangelistic meeting on 12/26. May the Lord continue to guide those who believed in the Lord during and after the evangelistic meeting.

3. 請為主日崇拜服事團隊中播放PPT同工的需要代禱。願神興起新同工！

Please pray for the need of workers who help to play PPT during Sunday service. May the Lord raise new workers!

代禱事項 Prayer Items 1-3-2021

4. 請為今年1月17日開始的“幸福小組”代禱。

Please pray for a seeker's class that will start on January 17, 2021.

5. 請為“耶和華萬軍”、“橋樑事工”和“InterHigh青少年事工”代禱。

Please remember the following mission organizations in your prayer: Action Missions, Bridges, and InterHigh Youth Ministry.

6. 楊修微姊妹的母親上週日過世，葬禮於1月16日舉行，她同丈夫兒子將驅車趕到加州參加母親的葬禮。願神安慰家中的每個人，也請為他們的行程安全代禱！

Sister Vivian Yang's mother passed away the past Sunday and the funeral will be on 1/16. She, her husband and son will drive to California to attend the funeral. May the Lord comfort the family and protect them during the trip!

代禱事項 Prayer Items 1-3-2021

7. 請繼續為身體軟弱的肢體代禱，包括：王怡人、曹郁芬的父親、林清源、黃鎮君、黃怡寧的母親、彭澤寧長老、趙芳、王潔行的母親、楊守華、楊修微、劉江倫、巫開明、高秋秋等。

Please continue to pray for Elaine Shaw, Nadia Tsao's father, Catherine and Simon Widjaja, Elaine Ng's mother, Elder Ephraim Pang, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Vivian Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Qiuqiu Gao and others.